
Styrelsens svar på motioner till stämman 2024. 

Motion 1: Angående utrymme för cyklar. 

Det är trångt i nuvarande cykelrum som är väldigt små. 

Motionären föreslår att se över om det finns utrymmen som går att använda som cykelrum eller om 

det finns andra lösningar för att få mera plats i befintliga cykelrum. 

 

 

Styrelsen har tidigare undersökt möjligheten för andra utrymmen,  men inte heller då kunnat finna 

några tomma  utrymmen som passar som cykelrum. 

Styrelsen har även tidigare undersökt möjligheten att utöka platser i cykelrummen, genom att  bygga 

två våningar,  men lokalen är för smal för att detta skulle vara möjligt. 

Styrelsen föreslår avslag på motionen.  

Styrelsen uppmanar däremot ägare till oanvända cyklar att förvara dessa  i sina lägenhetsförråd eller 

forsla bort dem . SKÄRPNING alla berörda  -  cykelrummen  ska inte vara en långtidsförvaring av 

uttjänta cyklar. 

 


